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Z A P I S N I K 
 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne 26. 1. 2012, 
s pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji Radgoni. 
 
 
K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: župan). 
Pričel je s sejo in pozdravil vse prisotne. 
 
Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 18 od 
skupno 21 članic in članov občinskega sveta. 
 
Na seji so bili navzoči naslednje članice in člani občinskega sveta: 
mag. Norma BALE, Miran DOKL, Zlatko ERLIH, Ingeborg IVANEK, Ivan KAJDIČ, Alenka 
KAUČIČ, Branko KLUN, Branko KOCBEK, Milan KRIŽAN, mag. Nataša LORBER, Milan 
NEKREP, Miroslav NJIVAR, Stanislav ROJKO, David ROŠKAR, Vinko ROUS, Franc 
SATLER, Dušan ZAGORC, Robert ŽINKOVIČ. 
 
Seji se je pri 6. točki z opravičeno zamudo pridružil Zvonko GREDAR, član občinskega sveta. 
Izmed članic in članov občinskega sveta je svojo odsotnost na seji predhodno opravičila Urška 
ZIERNFELD, odsoten pa je bil tudi Matej ŠKROBAR, član občinskega sveta.  
 
Ostali navzoči na seji: 
Ø Dragan KUJUNDŽIČ – direktor Občinske uprave Občine Gornja Radgona; 
Ø uslužbenci občinske uprave: Vladimir MAUKO, Dominika FRAS, Valerija FRANGEŽ, 

Danilo VLAJ, Daniel VEBERIČ, Boštjan FLEGAR, Simona BUDJA; 
Ø Bojan ERLIH – predsednik Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona; 
Ø novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 
 
Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. 
 
Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli s sklicem seje. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo na mize 
razdeljeno naslednje dodatno gradivo: 
− K tč. 10:  Program dela občinskega sveta in občinske uprave občine Gornja Radgona v letu   
                       2012 (dopolnjen okvirni program); 
− K tč. 12: Koledar prireditev v letu 2012 v občini Gornja Radgona (dopolnitev koledarja); 
Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve; 
Ø mnenja in predlogi Statutarno pravne komisije. 
 
 
K tč. 2:    Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega sveta 
 
Župan je dal v obravnavo zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je 
bila dne 8. 12. 2011 ter povabil navzoče k razpravi o zapisniku. 
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Nataša LORBER, članica občinskega sveta je predlagala, da se vsebina njene razprave zapisane 
na 16. strani (četrti odstavek) popravi oziroma spremeni tako, da se namesto besed »Odboru za 
proračun, finance in premoženjske zadeve«, navedejo besede »Odboru za kmetijstvo in turizem«.  
  
Drugih prijav k razpravi več ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na glasovanje predlog 
sklepa. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli 
naslednji 
 

S K L E P,  št. 77: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, z dne 8. 12. 2011 v predloženi vsebini, vključno s predlaganim 
popravkom. 
 
 
K tč. 3:    Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan s sklicem 8. redne seje. Povedal je, 
da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, dostopno 
pa je tudi na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Naštel je dodatno gradivo, katero je 
bilo dano članicam in članom občinskega sveta na mize še pred pričetkom seje. Nato je prebral 
celoten predlog dnevnega reda in povabil navzoče k razpravi o predlogu dnevnega reda. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na glasovanje celoten predlog 
dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) 
sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 
6. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2012 (druga obravnava) 
7. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. (skrajšani postopek) 
8. Odlok o občinskih cestah v Občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
9. Sklep o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave in odlaganja preostankov 

predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v letu 2012 
10. Program dela občinskega sveta in občinske uprave občine Gornja Radgona v letu 2012  
11. Letni program športa v občini Gornja Radgona za leto 2012 
12. Koledar prireditev v letu 2012 v občini Gornja Radgona  
13. Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja javnega zavoda Vrtec Manka Golarja 

Gornja Radgona za leto 2010  
14. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
 
 
K tč. 4:    Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
Franc SATLER, član občinskega sveta, je postavil naslednja tri VPRAŠANJA: 
   1. »Radgončani se sprašujejo kaj je s temi topoli na Partizanski cesti in garažami? Park je zdaj       

 lepo urejen, in ta pot do sejma… tu bi se moralo nekaj storiti.«  
2. »Med tednom, ko gredo otroci v šolo, predvsem pa v petek zvečer in v nedeljo, ko gredo  
    dijaki v šolo, na avtobusni postaji nimajo kam iti na WC. Se bo to kaj uredilo?« 
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3. »Glede parkirišč v blokovskih naseljih, nihče nič ne ve, eni pravijo, da jih lahko pet koristi,   
    drugi ne sme nobenega in prosim za odgovor glede tega.«   

 
Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO:  
»Že v letu 2011 sem opozarjal, na zelo slabo stanje ceste, ki je za občino Gornja Radgona 
velikega pomena. To je cesta Gornja Radgona – Police domačija Tišič. Ker v razvojnih 
programih vse do leta 2015 ni v planu, pa čeprav je bilo na Svetu Krajevne skupnosti Črešnjevci 
že pred tremi leti obljubljeno s strani podžupana g. Rousa in g. Vlaja, da bo obnova te ceste prišla 
v razvojni program. Cesta je v zelo slabem stanju, nujno je potrebno urediti bankine in zakrpati 
luknje. Sicer pa cesta že izgleda, kot hlače hlapca Jerneja, ker je že krpa na krpi. Sprašujem, v 
katerem obdobju se bo tej cesti posrečilo priti v Razvojni program.«  
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Pobudo naslavljam na župana Občine Gornja Radgona in direktorja Direkcije RS za ceste, mag. 
Gregorja Ficka. Na osnovi 17. člena poslovnika dajem pobudo za ureditev dveh prehodov za 
pešce na Partizanski cesti v Gornji Radgoni, in sicer:  
1. Prehod pri Glasbeni šoli Gornja Radgona in 
2. Prehod pri zgradbi Admond (bivši Elrad).  
Obrazložitev:  
Trenutno so najbolj ogroženi pešci, predvsem otroci na (po novem) regionalni cesti prvega reda 
R-230 – odsek mesto Gornja Radgona in Mele. Po ukinitvi tovornega prometa skozi Gornjo 
Radgono je signalizacija ostala ista oziroma se ne posodablja, hitrosti vožnje skozi mesto pa so se 
povečale. Največji varnostni problem z vidika zagotavljanja varovanja šolskih otrok pri prihodu 
ali odhodu v glasbeno šolo in med različnimi dejavnostmi radgonske osnovne šole (verouk) sta 
omenjena prehoda zaradi visoke vstopne hitrosti v mesto (pri bivši OŠ dr. Janka Šlebingerja) in 
skupine otrok ter gostote otrok pešcev posameznikov, ki so obremenjeni z instrumenti. Na 
prehodu pri Glasbeni šoli Gornja Radgona je bilo v zadnjih dveh letih največ nesreč z udeležbo 
pešcev, ki so bili telesno poškodovani.  
Predlagam naslednje rešitve:  
1. Kratkoročna: dodatna signalizacija in predvsem pravilna osvetlitev (luči ulične razsvetljave so 

previsoke), bič pri glasbeni šoli ni pravilen in je nepopoln. 
2. Dolgoročna: trenutno so najbolj varni pešci v glavnem semaforiziranem križišču, zato se na 

oba prehoda namestita napravi za urejanje prometa pešcev – semafor za pešce (primer pri 
Osnovni šoli Radenci ali pri II. Osnovni šoli Murska Sobota), ali varianta: semafor pri stavbi 
Admond in pri glasbeni šoli novi bič – osvetljen prometni znak z vgrajenimi utripajočimi 
lučmi pred prehodom za pešce (primer – Portorož).  

3. In da ne pozabimo na vas Mele: imajo samo en prehod za pešce – nujen bi bil novi prehod na 
začetku vasi (proti Hoferju).«  

 
Brane KLUN, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE s POBUDO:  
»Na 4. seji Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, ki je bila 22. 9. 2011 je bil 
soglasno sprejet sklep: »Do naslednje seje odbora, predstavnik s strani Občine Gornja Radgona, 
ki je član sveta skupščine Doma starejših občanov Gornja Radgona, dostavi poročilo o 
poslovanju Doma starejših občanov Gornja Radgona, s poudarkom na obremenitvah Doma 
starejših občanov, skupaj z zapisniki sej sveta skupščine Doma starejših občanov Gornja 
Radgona.«  
Odbor navedenega poročila ni prejel na naslednji 5. seji, niti na 6. seji odbora. Na 5. seji Odbora 
za proračun, finance in premoženjske zadeve, ki je bila 6. 12. 2011 pa je bila podana informacija 
podžupana, da je gradivo s strani Doma starejših občanov Gornja Radgona bilo posredovano 
županu, ki bo po proučitvi gradivo posredoval članom občinskega sveta.  
V zvezi s tem postavljam vprašanje in dajem pobudo:  
1. Zakaj navedeno poročilo iz sklepa še ni bilo predstavljeno Odboru za proračun, finance in 
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premoženjske zadeve in zakaj še ni bilo posredovano članom občinskega sveta? 
2. Dajem pobudo, da župan izpolni sklep Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve ter 

gradivo posreduje tudi članom občinskega sveta.« 
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Oživljam pobudo glede razsvetljave ponoči. Kar nekaj besed je že bilo povedanih, zgodilo se ni 
nič. Tudi strokovnjak, ki bi moral priti na odbor, ni prišel, nismo dobili celovite informacije in še 
enkrat naprošam občinsko upravo, da te stvari uredi, da bomo vsaj informacijo dobili ali je 
možno kaj in na kak način vendarle drugače urediti našo javno razsvetljavo. V proračunu za leto 
2012 imamo 236.000 eur za ta namen in s tem denarjem sem prepričan, bi lahko to stvar vendarle 
posodobili, pa občine nič manj oz. nič več ne bi stalo, energijsko gledano pa bi bili manj 
potratni.«  
 
Drugih vprašanj, pobud ali predlogov ni bilo, zato je župan zaključil to točko. 
 
 
K tč. 5:    Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 
 
Župan je pri tej točki naštel in obrazložil najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so se 
odvijala med prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podal druge aktualne informacije, in 
sicer o: 
Ø trudu, vloženem v predvidene projekte v letu 2012 in pristopu k načinu dela – oblikovanju 

koordinacijske skupine – projektnih vodij, ki dvakrat mesečno poročajo županu o stanju 
projektov, izvedenih aktivnostih in postopkih, ki sledijo;  

Ø prodaji zemljišč, ki izhaja iz stečaja podjetja Stavbar. Stečajna upraviteljica je tako dala v 
prodajo zemljišče (vojašnica), vendar ni bilo dražitelja oz. kupca in čakajo na znižanje cene. 
Banka, lastnica dveh blokov pri domu starejših, ima namen zgraditi bloka do konca, zanima 
pa jih tudi interes sodelovanja oziroma servisiranja doma starejših. Sam je izrazil v tej zvezi 
pozitivno mišljenje;  

Ø pogodbi o najemu negovskega gradu, ki je v proučevanju in je sorazmerno neugodna 
(finančno), zato sledi še trdno in dolgotrajno pogajanje z ministrstvom;  

Ø popravi »zgodovinskih krivic«, povezanih z osamosvojitveno vojno in v tej zvezi o 
predvideni svečani podelitvi medalj za hrabrost ministrice za obrambo v Gornji Radgoni (v 
torek, 31. 1. 2012) še nekaterim občanom. Vse članice in člane občinskega sveta je povabil na 
ta dogodek;  

Ø izpolnjeni obljubi z dostavo zastave Republike Slovenije z navodilom za izobešanje vsem 
članicam in članom občinskega sveta. Apeliral je na svetnike, da jo izobešajo častno in 
ponosno.    

 
 
K tč. 6:  Odlok proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2012 (druga obravnava) 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki je podal Anton KAMPUŠ, župan. V kratkem je opisal postopek 
priprave proračuna in aktivnosti, ki so bile v času med prvo in drugo obravnavo izvedene. 
Poudaril je, da so bile vse (tri) dane pripombe na proračun upoštevane in da so vsa delovna telesa 
občinskega sveta, ki so proračun obravnavala, sprejela pozitivna mnenja o proračunu.  
 
Obširnejšo obrazložitev k tej točki je podala Dominika FRAS, računovodja v občinski upravi. 
Splošnih podatkov glede proračuna ni navajala, izpostavila je le spremembe med predlogom 
odloka v prvi obravnavi in predlogom odloka v drugi obravnavi. V času javne obravnave so tako 
bila podana mnenja in predlogi s strani treh proračunskih uporabnikov (Osnovne šole Gornja 
Radgona, Osnovne šole dr. Antona Trstenjaka Negova in Sveta Krajevne skupnosti Negova). 
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Njihove pisne predloge županu je v kratkem opisala. Nadalje je navedla še ostale spremembe in 
pojasnila razloge za spremembe. Te spremembe so: znižuje se višina postavke Stroški odborov in 
komisij-sejnine, znižuje se postavka Mednarodno sodelovanje, povečuje se postavka za delo 
Nadzornega odbora, postavka Stroški pobiranja občinskih taks – ekološke takse Saubermacher 
Slovenija je razdeljena na dve novi postavki, znižuje se proračunska postavka Materialni stroški 
občinska uprava – konto Časopisi revije, knjige in strokovna literatura; znižuje se postavka 
Modernizacija ceste Sp. Ščavnica – stara šola in javna razsvetljava, na področju prostorskega 
planiranja je postavka Subvencije javnemu podjetju za vodo Komunala Radgona razdeljena na 
dve novi proračunski postavki, na področju kulture, športa in nevladnih organizacij, so povišali 
znesek za Obnovo in širitev knjižnice Gornja Radgona, povečana so sredstva za Zavod za 
kulturo, turizem in promocijo, zmanjšana so sredstva za sofinanciranje programov veteranskih 
organizacij, na novo je dodana proračunska postavka Izgradnja slačilnic na TŠC Trate, na 
področju izobraževanja so pri OŠ Gornja Radgona zmanjšana sredstva za Izdatke za blago in 
storitve, enaka višina zneska pa prenesena na konto Sredstva za plače in druge izdatke 
zaposlenim (nadstandardni program), pri OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova je povečana postavka 
na račun nadstandardnega programa (tekoči transferi za javne zavode za plače in javne izdatke 
zaposlenim), istočasno so zmanjšana sredstva za Blago in storitve, ta znesek pa prenesen na 
sredstva za plače in druge izdatke zaposlenim. Na področju socialnega varstva je zmanjšan 
znesek za regresiranje oskrbe v domovih, zmanjšana so tudi sredstva za pomoč na domu. Cesta 
Trotkova – Negovski Vrh – Štajngrova ostaja v proračunu in v tej zvezi potekajo nadaljnji 
dogovori z Občino Benedikt. V prvem odstavku 12. člena odloka za besedo 20 % je dodano 
besedilo: »oziroma 30.000 evrov v nominalnem znesku«. Besedilo celotnega prvega odstavka 12. 
člena je v nadaljevanju tudi prebrala. S tem je končala svojo uvodno obrazložitev in se zahvalila 
za pozornost. 
 
Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2012 – druga obravnava in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami in 
prilogami«.  
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2012 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini s vsemi prilogami«. 
 
Branko KOCBEK je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki 
glasi:  
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2012 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Stanislav ROJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in 
podjetništvo, ki glasi:  
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine 
Gornja Radgona za leto 2012 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predloženi vsebini«.  
 
Dušan ZAGORC je kot podpredsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  



 6

»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o proračunu 
Občine Gornja Radgona za leto 2012 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami in prilogami«.  
 
Prisotnost na seji se je povečala, saj se je seji v tem času pridružil Zvonko GREDAR, član 
občinskega sveta. Na seji je bilo v tem času prisotnih 19 članic in članov občinskega sveta. 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Pred tem se je zahvalil vsem članicam in članom delovnih 
teles občinskega sveta za tvorno sodelovanje pri obravnavi proračuna na sejah odborov.  
 
Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je opozoril na dosedanjo zadolženost občine in 
dodatno predvidene dolgoročne zadolžitve v letu 2012, kar bo znesek zadolževanja občine 
povečalo na 10.053.100,88 eur. Na Odboru za proračun, finance in premoženjske zadeve je 
računovodkinja pojasnila, da bodo v letu 2013 ta sredstva delno povrnjena iz evropskih skladov. 
Podprl je projekte oziroma investicije v širokopasovno omrežje, investicije v vodovodno omrežje 
in investicije v izgradnjo čistilne naprave, kateri so nujno potrebni za razvoj občine, projekt 
Skupaj pa je označil kot preuranjen za te krizne čase. Preden je obrazložil svoj glas je še povedal, 
da so popravki postavk med prvim in drugim branjem zanj več ali manj kozmetični, potem pa je 
povedal, da bo zaradi projektov, ki so za razvoj občine nujno potrebni, glasoval za sprejem 
proračuna.  
 
Mag. Nataša LORBER, članica občinskega sveta, je prosila, da se v bodoče, pri pripravi 
proračuna dopolni 24. člen odloka (kjer so navedeni projekti za katere se bo občina zadolžila) z 
razvidom, na kakšne razpise so kandidirani projekti, kolikšen je delež sofinanciranja občine oz. 
zadolževanja in kolikšen je delež evropskih sredstev. Tako bi imeli neki pregled na enem mestu, 
predvsem o večjih projektih, za katere predvidevamo pridobivanje evropskih sredstev.  
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je ocenil letošnji pripravljeni proračun kot boljši od 
lanskega. Podprl je razpravo Nataše Lorber. Omenil je, da se je ob današnji podpori proračuna 
potrebno zavedati, da stvar ni tako preprosta in da gre za velike denarje (pri projektih). Poudaril 
je, da mora biti izvedbeni del projektov takšen, da bodo sredstva nakazana brez težav. V 
nasprotnem primeru  pa bodo potrebne marsikatere poteze številnih vključenih. 
 
Župan se je vključil v razpravo in opomnil, da je bil način zadolževanja oziroma najema 
premostitvenih kreditov do potankosti pojasnjen že na prejšnji seji občinskega sveta. Poudaril je, 
da se občina ne zadolžuje ampak najema le premostitveni kredit.  
 
Robert ŽINKOVIČ, član občinskega sveta, je uvodoma iznesel pohvale na pripravljeni proračun, 
predvsem je pohvalil vse vključene programe in projekte ter županovo zagotovilo, da imajo 
svetniki (stranke Zares) vpogled v vse projekte in v vso dokumentacijo. Povabil je še vse ostale 
svetnike k vključevanju v projekte in s tem k boljšemu pregledu in nadzoru nad izvajanjem 
projektov in aktualnim stanjem. Nadalje je seznanil občinski svet s, pred kratkim posredovano 
mu, prošnjo PGD Orehovci za sofinanciranje občine pri zamenjavi oken in obnove fasade na 
njihovem gasilskem domu. V tej zvezi je v nadaljevanju vložil amandma in predhodno seznanil, 
da ga je podpisalo sedem oziroma osem svetnikov: 
 
AMANDMA št . 1 
»Na podlagi  81. člena in v skladu z 92. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona vlagamo amandma v pisni obliki.  
1. Sprememba proračunske postavke, področje proračunske porabe: 2000 – Župan, Glavni 

program: 01 – Politični sistem, Podprogram: 010132 Nadomestilo za nepoklicno opravljanje 
funkcije podžupana in koordinatorjev, Proračunska postavka: 402938 Prejemki zunanjih 
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sodelavcev v višini 27.949,44 eur se zmanjša na predlagani znesek po prerazporeditvi – 
20.000,00 eur.  
Obrazložitev: Status koordinatorja v Občini Gornja Radgona ni dorečen ter ga Poslovnik 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, kakor tudi Statut Občine Gornja Radgona ne 
predvideva. Ima pa občina enega podžupana in tri koordinatorje.  

2. Sprememba proračunske postavke, področje proračunske porabe: 15 – Varovanje okolja in 
naravne dediščine, Glavni program: 1502 – Zmanjševanje onesnaženja, kontrola in nadzor, 
Podprogram: 15029002 Ravnanje z odpadno vodo; 402938 Prejemki zunanjih sodelavcev, 
Proračunska postavka: 402938 – Prejemki zunanjih sodelavcev v višini 30.880,00 eur, se 
zmanjšajo na 20.880,00 eur.  
Obrazložitev: intenzivnost del na čistilni napravi v letošnjem letu ne bo na takšni stopnji 
oziroma v takšnem obsegu, da bi zunanjemu svetovalcu omogočili prejemke v predlaganem 
znesku, zato predlagamo znižanje.  

3. Sredstva, v skupni višini 17.949,44 eur se prerazporedijo na naslednje področje proračunske 
porabe: 07 – Obramba in ukrepi ob izrednih dogodkih, Glavni program: 0703 – Varstvo pred 
naravnimi in drugimi nesrečami, na predlagano novo postavko z nazivom: Sofinanciranje 
občine k zamenjavi oken in nove fasade, v višini 17.949,44 eur.  
Obrazložitev: PGD Orehovci v letošnjem letu praznuje 130. obletnico svojega obstoja. Stavba 
gasilskega doma je stara cca. 30 let. Posledično so zaradi oken, katera ne tesnijo več in prav 
tako zaradi slabe zunanje izolacije, velike izgube pri energiji. V samem gasilskem domu je 
zaznati precejšnje dogajanje (npr. Bolšji sejem, katerega se vsak mesec udeleži veliko število 
vaščanov, kakor tudi v večjem obsegu, drugi občani občine gornja Radgona od blizu in 
daleč). Člani PGD Orehovci, vaščani vasi Orehovci in vaščani sosednjih vasi si želijo, da bi 
obeležili 130-letnico obstoja tega gasilskega društva z novimi okni in novo fasado. Skupna 
vrednost investicije je planirana nekje okrog 23.000 eur. Vsak znesek (tudi manj od 
predlaganih 17.000 eur) bi bil nadvse dobrodošel.«   

 
Vinko ROUS, član občinskega sveta, je pritrdil županovim besedam glede zadolževanja in že 
opravljeni razpravi in obrazložitvam v tej zvezi. Izpostavil je dejstvo, da so bile narejene številne 
prerazporeditve z namenom, da se zagotovi optimalno delo vsem dejavnostim. Poudaril je, da je 
proračun uravnotežen, izpostavil potrebnost projektov na športnem področju in pogoj – vključitev 
projektov v proračun občine in posledično temu zagotovitev finančnih sredstev za projekte, tudi s 
pomočjo premostitvenih kreditov. Izrazil je obžalovanje, da gospod Žinkovič ni že prej iznesel 
predloga, ki ga sedaj podaja z amandmajem. Takšen način se mu zdi nekorekten. Tudi veliko 
drugih podobnih predlogov ni bilo možno vključiti v proračun. Naslednja možnost bo tako 
ponovno pri pripravi rebalansa proračuna. Predlagal je članicam in članom občinskega sveta, da 
proračun, ki je usklajen, potrdijo z večino.  
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, vloženega amandmaja gospoda Žinkoviča ni odobraval 
in v tej zvezi je tudi opomnil, da se ob vlaganju amandmajev morajo poimensko navesti člani in 
članice občinskega sveta, ki amandma vlagajo. Poudaril je, da je obravnava proračuna trajala 
meseca decembra 2011 in meseca januarja 2012, zato je bilo časa za pismene pripombe več kot 
dovolj, da pa bodo PGD Orehovci praznovali 130 let pa je tudi že dalj časa znan podatek. Ne zdi 
se mu korektno, da se po vseh naporih in delu v odborih, danes vlaga amandma. Predlagal je 
gospodu Žinkoviču, da kot predlagatelj amandma umakne. Ker rebalans vsekakor bo, tudi sam bo 
predlagal nekatere spremembe, bo takrat možnost za številne spremembe – tudi to. Ob koncu je 
zaprosil za malo več politične modrosti in razuma pri vlaganju tega amandmaja.  
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je repliciral županu, ki je zanikal dolgoročno 
zadolževanje. Opomnil ga je, da je v proračunu pod postavko 500101 navedeno imenovanje 
postavke »Dolgoročni krediti«. Torej, vendarle se občina dolgoročno zadolžuje in to več kot za 
eno leto, zato mora to biti tako v proračunu tudi zapisano. Ne gre torej samo za neko premoščanje 
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in upa, da bo zadolževanje res samo takšno, kot je nujno potrebno (za krajši čas). Prosil je za 
obrazložitev v tej zvezi. Repliciral je tudi kritikam glede vložitve amandmaja. Ne zdi se mu 
namreč netaktno, da so občinskemu svetu dali v presojo neko mnenje. Povedal je, da niso 
pogojevali glasu za sprejem proračuna, s sprejetjem tega amandmaja. V tem, da amandma, 
oziroma predlog dajejo v presojo občinskemu svetu, ne vidi nič slabega.   
 
Robert ŽINKOVIČ, član občinskega sveta, je repliciral gospodu Rousu, ki je omenil opcijo, da se 
lahko denar za obnovo gasilskega doma PGD Orehovci najde v rebalansu proračuna. Povedal je, 
da bi amandma umaknil, v kolikor dobi zagotovilo, da bo do sofinanciranja tudi prišlo.   
 
Župan je menil, da se tako ne sme norčevati iz proračuna in poudaril, da pričakuje zrelost in 
resnost presoje s strani občinskih svetnikov. Pri tem je iznesel svojo presojo in mnenje, da sam 
daje prednost investiciji v osnovno šolo, kot pa obnovi gasilskega doma, saj je starost objekta 
osnovne šole bistveno večja, kakor tudi potreba in upravičenost vlaganja sredstev. Povedal je, da 
je projekt obnove gasilskih domov končan, da so nekateri k temu projektu žal pristopali neresno 
in s figo v žepu. Dejal je tudi, da je dogovorjen s predstavniki PGD Orehovci, da (kot župan) 
pomaga pri izvedbi obeležitve njihove 130-letnice. Tega predloga amandmaja zato ne sprejema in 
predlagal je, da članice in člani občinskega sveta glasujejo proti.  
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. Gospodu Žinkoviču je dal 
možnost, da amandma umakne.  
 
Robert ŽINKOVIČ, član občinskega sveta, je vztrajal pri vložitvi amandmaja in ga ni umaknil.   
 
Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave je prebral AMANDMA št. 1.  
Župan je dal na glasovanje vložen AMANDMA št. 1. Pred tem se je izrekel, da amandmaja ne 
podpira. Od 18 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo 5 ZA in 11 PROTI. 
Župan je ugotovil, da vložen AMANDMA št. 1 NI BIL SPREJET.  
 
Župan je ugotovil, da je glasovanje o amandmaju končano. Nato je župan prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so nato z večino glasov (17 navzočih, od tega 15 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 78: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o proračunu Občine 
Gornja Radgona za leto 2012 – druga obravnava, z vsemi bilancami in prilogami. 
 
 
K tč. 7:  Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. (skrajšani  

   postopek)  
 
Obrazložitev k tej točki je podala Valerija FRANGEŽ, višja svetovalka v občinski upravi. V 
kratkem je povzela obrazložitev k odloku iz gradiva, opisala razloge za pripravo celotnega 
novega odloka in poglavitne spremembe, ki so zajete. Izpostavila je zaključke Statutarno pravne 
komisije in ostalih odborov, ki so odlok obravnavali in predlagali dopolnitev k 9. členu odloka. V 
imenu predlagatelja je Občinskemu svetu Občine Gornja Radgona predlagala, da predlog odloka 
obravnava in sprejme po skrajšanem postopku. 
 
Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: 
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»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. – skrajšani postopek in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z naslednjo dopolnitvijo: 
• V 9. členu se doda nova 11. točka, ki glasi: »obravnava program in poslovno poročilo 

Javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o.«.« 
Zahvalil se je članom in članicam Statutarno pravne komisije in Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe za izredno konstruktivno obravnavo tega odloka.  
 
Stanislav ROJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in 
podjetništvo, ki glasi:  
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi javnega 
podjetja Komunala Radgona d.o.o. – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z naslednjo dopolnitvijo: 
• V 9. členu se doda nova 11. točka, ki glasi: »obravnava program in poslovno poročilo 

Javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o.«.« 
 
David ROŠKAR je kot predsednik komisije podal mnenje Statutarno pravne komisije, ki glasi:  
»Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja 
Komunala Radgona d.o.o. – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini, z naslednjo dopolnitvijo:  
• V 9. členu se doda nova 11. točka, ki glasi: »obravnava program in poslovno poročilo 

Javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o.«.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je uvodoma izrazil veselje nad pripravo odloka in ga 
podprl, saj razčiščuje dosedanje nedorečenosti glede komunalnega podjetja, občinskemu svetu pa 
daje tisto, kar mu pripada – najvišji organ potrjuje zadevo na simboličnem nivoju. Veliko je bilo 
različnih mnenj glede števila nadzornikov, tudi na odboru je bilo v tej zvezi veliko razprave. 
Njegovo mnenje glede števila nadzornikov je drugačno od večine članov odborov, zato je v 
nadaljevanju vložil amandma. Prosil je, da ga sprejmejo brez hude krvi.  
 
AMANDMA št. 1:  
»Na podlagi 81. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, vlagamo amandma 
v pisni obliki. 
• 16. člen Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o., se spremeni: 

Družba ima nadzorni svet. Mandat članov nadzornega sveta traja 4 leta. Nadzorni svet 
sestavlja pet članov, od teh trije  zastopajo interese družbenika, dva pa predstavnika delavcev 
družbe. Izmed predstavnikov družbenika se izvolita tudi predsednik nadzornega sveta in 
njegov namestnik.  

• 16. člen Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o., se spremeni: Svet 
delavcev lahko v nadzorni svet izvoli dva člana, ki zastopata interese zaposlenih, o tem pa se 
obvesti in seznani družbenika družbe.  

Obrazložitev: 
Menimo, da je glede na naravo dela zaposlenih v javnem podjetju Komunala Radgona d.o.o., 
mogoče predstavnika zaposlenih, glede na nujne potrebe na terenu, pogrešati na sami seji 
nadzornega odbora. Enako se lahko zgodi članu nadzornega sveta družbenika, glede na njegove 
službene dolžnosti. V takšnem primeru sta na seji nadzornega odbora prisotna samo dva člana, 
oziroma en član od treh. Glede na obseg delovnih aktivnosti podjetja, ter kot velikim 
proračunskim porabnikom, se s tem amandmajem predvideva pet članov nadzornega odbora s 
ciljem večjega in kvalitetnejšega zastopanja družbenika ter članov, katera zastopata interese 
zaposlenih. 
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Amandma vlagamo prvo podpisani Robert Žinkovič in še sedem podpisanih članov občinskega 
sveta.«   
 
Miran DOKL, član občinskega sveta, se je zahvalil za konstruktivno delo še Zlatku Erlihu (prej 
ga je pozabil omeniti), nadalje pa je izrazil žalost nad dejstvom, da je vložen amandma in to na 
odlok, ki je bil res podrobno in temeljito obravnavan. 
 
Vinko ROUS, član občinskega sveta, je povedal, da je matični odbor (Odbor za varstvo okolja, 
urejanje okolja in gospodarske javne službe) z večino glasov sprejel takšno solucijo in je kot 
protiutež diskusiji gospoda Rojka – na odboru, sprejel tudi odločitev, da se vnese dopolnitev z 
določilom, da občinski svet obravnava program dela in poročilo o delu podjetja Komunala 
Radgona d.o.o.. Zdaj pa je gospod Rojko zaobšel to odločitev in vložil amandma. Takšnega 
načina dela ne odobrava. Predlagal je županu, da amandmaja ne akceptira.  
 
Zlatko ERLIH, član občinskega sveta, je najprej izpostavil potrebo, da se odlok sprejme, saj so 
pretekli že vsi roki za uskladitev z novelo Zakona o gospodarskih javnih službah. To je tudi pogoj 
za nadaljnje usklajevanje akta o ustanovitvi podjetja in statuta podjetja. Njegovo mnenje, glede 
števila nadzornikov, je že znano. Dodal je, da običajno v podjetjih, takšnega ranga kot je 
Komunala Radgona d.o.o., število nadzornikov ni enormno veliko oziroma je zreducirano na 
enega ali pa na tri, tudi in predvsem v duhu potrebne racionalizacije, kar sam podpira. Ne boji se 
takšne sestave, saj lahko lastnik ob nezadovoljstvu nad delom člana, le-tega hitro zamenja. Prosil 
je, da se odlok v predloženi obliki sprejme, da se podjetje lahko prične ukvarjati s konkretnejšimi 
nalogami. Omenil je še, da se žal sedaj podjetje predvsem in preveč ukvarja s sodnimi postopki.  
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, je najprej spregovoril o pravilni in dosledni uporabi 
določil poslovnika občinskega sveta v zvezi z vlaganjem amandmajev in kritično ocenil način, da 
gospod Rojko kot predsedujoči odbora najprej prebere pozitivno mnenje odbora, nato pa bere in 
vlaga amandma prvo podpisanega Roberta Žinkoviča. Nato je prosil župana, da prebere imena in 
priimke podpisnikov amandmaja in tudi, da v bodoče ne poziva kamermanov, da posnamejo 
glasovanje.  
 
Župan se je zahvalil gospodu Zagorcu za napotke, glede zadnje prošnje pa odgovoril, da je 
glasovanje javno in da ga na terenu (primer v Negovi) mnogi sprašujejo, kako je kateri glasoval.   
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je dodatno obrazložil namen vložitve amandmaja. Vsi 
podpisniki so namreč prepričani, da je dobro dati ta predlog v presojo občinskemu svetu. To je 
namreč mini hram demokracije oziroma demokratično odločanje. Poudaril je, da s sprejemom 
amandmaja ne pogojuje svojega glasu in tudi marsikdo od ostalih podpisnikov amandmaja ne. 
Opravičil se je za morebitne nedoslednosti pri vlaganju amandmaja in obljubil, da bodo v bodoče 
doslednejši.  
 
Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave, je prebral AMANDMA št. 1.  
Povedal je, da sta v bistvu vložena dva amandmaja. Prvega, ki se nanaša na spremembo 16. člena 
odloka, je označil kot pravilno vloženega, drugega, ki se nanaša na spremembe 18. člena, pa je 
označil kot nepravilno vloženega, ker je navedba številke člena (16. člen) napačna. Dodal je še, 
da bi morali predlagatelji ob spremembi 16. člena predlagati tudi spremembo 39. člena odloka, 
kar pa niso storili. Takšne spremembe zato niti ni možno sprejeti, ker bi bil odlok oziroma členi 
odloka, v tem primeru kontradiktorni.  
 
Župan je dal na glasovanje vložen AMANDMA št. 1. Pred tem se je izrekel, da amandmaja ne 
podpira. Od 17 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo 3 ZA in 11 PROTI. 
Župan je ugotovil, da vložen AMANDMA št. 1 NI BIL SPREJET.  
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Župan je ugotovil, da je glasovanje o amandmaju končano. Nato je župan prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 79: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega 
podjetja Komunala Radgona d.o.o. – skrajšani postopek. 
 
 
K tč. 8:  Odlok o občinskih cestah v Občini Gornja Radgona (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Danilo VLAJ, višji svetovalec v občinski upravi. Iz pisne 
obrazložitve v gradivu je povzel poglavitne razloge za sprejem odloka, navedel kaj vse odlok 
vsebinsko določa, omenil globe in poudaril, da ima odlok pozitivne finančne posledice, saj 
racionalizira in poenoti aktivnosti na področjih, ki jih ureja. Nato je v imenu predlagatelja 
predlagal Občinskemu svetu Občine Gornja Radgona, da predlog odloka obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini.  
 
Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o občinskih cestah v Občini Gornja Radgona – prva obravnava in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z naslednjo dopolnitvijo:  
v 5. členu se v tretjem odstavku za besedo »predhodno« doda besedilo »podano soglasje s strani 
krajevnih skupnosti«, ostalo besedilo se nadaljuje.« 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od tega 15  ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 80: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o občinskih cestah v Občini 
Gornja Radgona – prva obravnava. Obravnava predloga odloka traja 30 dni. 
 
 
K tč. 9:  Sklep o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave in odlaganja  
    preostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v letu 2012  
 
Obrazložitev k tej točki je podal Daniel VEBERIČ, višji svetovalec v občinski upravi. Iz zapisane 
obrazložitve v gradivu je povzel pomembnejše informacije. V imenu predlagatelja je Občinskemu 
svetu Občine Gornja Radgona predlagal, da predlog sklepa obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Sklepa o določitvi višine subvencioniranja cene storitev obdelave in odlaganja preostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v letu 2012 in predlaga občinskemu svetu, da 
ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.«  
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Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa. 
Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in 
člani občinskega sveta so nato soglasno (14 navzočih, od tega 14 ZA) sprejeli naslednji  
 

S K L E P,  št. 81: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o določitvi višine 
subvencioniranja cene storitev obdelave in odlaganja preostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov v letu 2012. 
 
 
K tč. 10:  Program dela občinskega sveta in občinske uprave občine Gornja Radgona  
      v letu 2012 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, direktor občinske uprave. Povedal je, da 
je bil program dela, na podlagi mnenj in predlogov odborov, dopolnjen s štirimi zadevami, nekaj 
vsebin za obravnavo pa je bilo datumsko usklajenih (statut), v program je uvrščena tudi 
obravnava poslovnika občinskega sveta ter Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne in 
padavinske odpadne vode v Občini Gornja Radgona, program je dopolnjen tudi z obravnavo 
poročil (o delu Centra za socialno delo in Policijske postaje Gornja Radgona).  
 
Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval Program 
dela občinskega sveta in občinske uprave občine Gornja Radgona v letu 2012 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z naslednjo dopolnitvijo:  
Ø V normativnih aktih se pod točko 12. Odlok o plakatiranju v občini Gornja Radgona 

spremenita meseca obravnav, in sicer I. obravnava meseca marca, II. obravnava meseca 
junija.« 

 
Branko KOCBEK je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki 
glasi:  
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval Program dela občinskega sveta in občinske uprave 
občine Gornja Radgona v letu 2012 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini, z naslednjo dopolnitvijo: 
Ø V normativnih aktih se pod točko 1. Statut Občine Gornja Radgona opravi I. obravnava v prvi 

polovici leta 2012.«  
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Program dela občinskega sveta in občinske uprave 
občine Gornja Radgona v letu 2012  in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme z 
naslednjimi dopolnitvami, in sicer: 
- Zadeve pod točko I. in pod točko II. naj se uredijo po časovnem zaporedju. 
- Pripravi in dopolni se pregled nerealiziranih točk iz programa za leto 2011. 
- Pripravi se novi Statut Občine Gornja Radgona in Poslovnik občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona. 
- Pri obvestilu o okvirnih predvidenih terminih sej Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2012, se termine dopolni s poimenovanjem dneva pred datumom.« 
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Stanislav ROJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, obrt in 
podjetništvo, ki glasi:  
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval Program dela Občinskega sveta in 
Občinske uprave občine Gornja Radgona v letu 2012  in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z naslednjo dopolnitvijo: 
I. Normativni akti:  
• Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode v občini Gornja 

Radgona.« 
 
Dušan ZAGORC je kot podpredsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Program dela občinskega 
sveta in občinske uprave občine Gornja Radgona v letu 2012 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z naslednjimi dopolnitvami:  
Ø Program dela občinskega sveta in občinske uprave občine Gornja Radgona v letu 2012 se 

uredi po časovnem zaporedju. 
Ø Do seje občinskega sveta se pripravi pregled nerealiziranih zadev iz Programa dela za leto 

2011.  
Ø Statut Občine Gornja Radgona – novela, prva obravnava bo v mesecu marcu 2012.  
Ø V točki II. – Druge pomembnejše zadeve, katere se morajo obravnavati na občinskem svetu, 

se vključijo obravnave poročil o delu Policijske postaje Gornja Radgona in Centra za socialno 
delo Gornja Radgona. 

Ø V točki II.  – Druge pomembnejše zadeve, katere se morajo obravnavati na občinskem svetu, 
se vključi obravnava Poročila o posameznih predvidenih vsebinah projektov, za katere se je 
Občina Gornja Radgona v letu 2012 dolgoročno zadolžila.« 

Dušan ZAGORC je po podaji mnenja odbora dodatno predlagal, da se na osnovi današnje 
razprave in sklepa pod 7. točko dnevnega reda Program dela občinskega sveta in občinske uprave 
v letu 2012 dopolni tudi s točko Program in poslovno poročilo Javnega podjetja Komunala 
Radgona d.o.o. ter tudi s točko Poročilo o posameznih predvidenih projektih, pri katerih se bo 
občina (premostitveno) zadolžila, v skladu z razpravo pod 6. točko dnevnega reda – proračun za 
leto 2012. 
 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
David ROŠKAR, član občinskega sveta, je v imenu Statutarno pravne komisije, povedal, da so se 
tudi članice in člani komisije seznanili s programom dela in naložili občinski upravi, da pripravi 
spremembe statuta in istočasno tudi poslovnika občinskega sveta. Kot predsednik Statutarno 
pravne komisije je pozval vse članice in člane občinskega sveta, da pripravijo morebitne predloge 
za spremembo navedenih aktov in jih v pisni obliki dostavijo občinski upravi.  
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. Poziv gospoda Roškarja k 
podaji predlogov za spremembo statuta in poslovnika, je ocenil kot preuranjen, saj bo ta možnost 
dana pri sami obravnavi teh aktov. V nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu 
sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta 
so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 82: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Programa dela občinskega sveta in 
občinske uprave Občine Gornja Radgona v letu 2012, skupaj s podanimi dopolnitvami. 
 
 
 



 14

K tč. 11:  Letni program športa v občini Gornja Radgona za leto 2012  
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, višji svetovalec v občinski upravi.  Povzel je 
poglavitnejša določila iz obrazložitve Letnega programa športa in pri tem izpostavil dejstvo, da so 
bila sredstva napram lanskim povečana za 2,71 %, navedel je razloge za to in poudaril, da se s 
takšnim dvigom sredstev želi ohraniti kakovost športa in tudi kakovost dela z mladimi v klubih. 
Omenil je tudi večje sofinanciranje plavalnih tečajev in sofinanciranje članskih selekcij, kjer 
imajo vsi trije klubi izjemne probleme s finančno pokritostjo. Poudaril je, da je bila pri 
oblikovanju Letnega programa športa aktivno vključena, s strani župana imenovana, Komisija za 
šport in tudi Športna zveza Gornja Radgona, ki je podala pozitivno mnenje. Svojo obrazložitev je 
zaključil s poudarkom, da je civilna športna sfera Letni program športa v občini Gornja Radgona 
za leto 2012 uskladila in predlagal, da ga podpre tudi še občinski svet.  
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Letni program športa v občini Gornja Radgona za 
leto 2012 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
Pohvalil je dobro pripravljen program.   
 
Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo. Pohvalil je organiziranost športnih dejavnosti v naši občini, ki so lahko za vzgled vsem. 
Pohvalil je tudi delo vseh, ki delajo na področju športa in se zahvalil za njihov doprinos in 
uspešno delo. Nato je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan 
dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 
navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 83: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Letni program športa v občini Gornja 
Radgona za leto 2012. 
 
 
K tč. 12:  Koledar prireditev v letu 2012 v občini Gornja Radgona  
 
Obrazložitev k tej točki je podala mag. Norma BALE, direktorica Zavoda za kulturo, turizem in 
promocijo Gornja Radgona. Uvodoma je navedla nekaj osnovnih podatkov in opisala način dela 
pri pripravi koledarja prireditev. Vse organizatorje kulturnih prireditev v Gornji Radgoni je 
prosila, da resno vzamejo poslano gradivo, ker se lahko samo pod tem pogojem pripravi 
verodostojen program prireditev. Danes je bil občinskemu svetu predložen tudi dodatek k 
programu. Nadalje je povedala, da so v programu zajeti različni tipi prireditev in tudi različni 
prireditelji in organizatorji ter ocenila ponudbo kulturnih dogodkov kot izjemno visoko. 
Izpostavila je tudi dejavnosti različnih športnih društev, ki zaobkrožujejo to ponudbo. Posebej je 
omenila predvidene dogodke in program obeležitve  Kulturnega praznika, 6. februarja in pozvala 
vse, da se udeležijo tega dogodka, saj tako izkazujejo spoštovanje vsem društvom, šolam in tistim 
organizatorjem, ki se skozi vse leto trudijo, da imamo kulturne prireditve. Iz programa je 
izpostavila nekatere prireditve (Salon Traminec v Negovi, Martinovanje v Gornji Radgoni, 
občinske prireditve ob občinskem prazniku, Dialekta, Festival ljubezni v Negovi, Športanje 
skupaj s poletnim festivalom Popek na TŠC Trate in Pustovanje). Informirala je občinski svet, da 
je koledar prireditev (dvomesečni) dosegljiv v TIC-u, v vseh javnih ustanovah, in tudi v večini 
radgonskih gostiln. Svojo obrazložitev je končala z dano obljubo, da bo pri svoji razpravi vsakič 
omenila en stavek, katerega je v nadaljevanju tudi iznesla, in sicer: »Kulturni dom v Gornji 
Radgoni razpada, lepo prosim, da naslednje leto naredimo kaj v zvezi s tem.«  
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Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Koledar prireditev v letu 2012 v občini Gornja 
Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme z naslednjimi dopolnitvami, 
in sicer: 
Ø Koledar prireditev v letu 2012 v občini Gornja Radgona 
1. Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Koledar prireditev v letu 2012 v občini Gornja 

Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme z naslednjimi 
dopolnitvami, in sicer: 
- 3. dan OZ VVS Gornja Radgona; sobota, 26. 5. 2011; Gornja Radgona – Lastomerci. 
- Koncert Glasbene šole G. Radgona; petek,  25. 5. 2012; Mestni park Gornja Radgona. 
- XXV. memorial Mateja Klopčiča; sobota, 9. 6. 2012; Športna dvorana Radenci. 
- 11. spominski pohod ob meji; torek, 3. 7. 2012; Gornja Radgona – Radenci. 
- Sejem rabljene smučarske opreme; sobota, 8. 12. 2012; Dom gasilcev in CZ G. Radgona. 

2. Program prireditev se dopolni s prireditvami: 
- ob Dnevu upora proti okupatorju, dne 27. aprila 2012, 
- ob Dnevu državnosti, dne 25. junija 2012, 
- ob Dnevu Rudolfa Maistra, dne 23. novembra 2012, 
- ob Dnevu samostojnosti, dne 26. decembra 2012.« 

Dušan ZAGORC, predsednik odbora je ob koncu podajanja mnenja posebej izpostavil drugo 
točko predlaganih dopolnitev in pohvalil dejstvo, da so bili vsi predlogi odbora upoštevani, ob 
koncu pa se je zahvalil tudi za, danes dostavljeno, zastavo Republike Slovenije z navodilom za 
pravilno izobešanje.  
 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Milan NEKREP, član občinskega sveta, je predlagal, da bi se v občini Gornja Radgona 
slovesneje proslavljal praznik Dan Rudolfa Maistra, saj je iz zgodovine znano, da je bil Rudolf 
Maister najbolj zaslužen, da je ta del (ozemlje občine Gornja Radgona) ostal slovenski. Vse druge 
občine to bolj slovesno proslavljajo. Pohvalil je Osnovno šolo Gornja Radgona, ki se na te 
dogodke spomni z zgodovinsko uro in ob koncu še enkrat predlagal bolj svečano proslavljanje 
tega praznika.  
 
Vinko ROUS, član občinskega sveta, je kritiziral zavest nekaterih občinskih svetnikov, saj se 
številnih prireditev ob paznikih, ne udeležujejo oziroma se le-teh udeležujejo eni in isti ljudje. 
Izrazil je obžalovanje, da je udeležba nasploh tako slaba. Vzpodbudil je vse, da se sedaj, ko so 
organizirani tudi mladi in je teh prireditev več (tudi športnih prireditev), prireditev udeležujejo v 
večjem številu in so bolj ozaveščeni in narodno zavedni. Kritiziral je prešibko zavest, spoštovanje 
in ponos Slovencev do države in državnih simbolov in pri tem dal za vzgled Hrvate. Enkrat na 
leto bi bilo potrebno dati posebno čast tudi prosvetnim delavcem. Podprl  je program prireditev in 
opomnil še na nujnost, da se program res pošlje vsem ustanovam, oziroma da se kdo ne izpusti. 
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je iz programa prireditev izpostavil vseslovensko in 
svetovno čistilno akcijo ob Dnevu zemlje in ob tej priložnosti pozval vse, posebej pa občinske 
svetnike, da se akcije udeležijo.  
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, je povedal, da je osnovna šola vključena v čistilno 
akcijo Očistimo svet v enem dnevu, v soboto 24. marca in tega dne je predvideno tudi odprtje 
devetega doprsnega kipa v Aleji velikih – kip Janeza Akvile. Dejal je, da bo kljub temu, da bo 
Dan zemlje v nedeljo, osnovna šola izvajala številne aktivnosti. Omenil je še, da so v osnovni šoli 
Gornja Radgona sprejeli pobudo za zasajevanje dreves po mestu Gornja Radgona in okolici ter 
bodo dne 24. marca to tudi izvedli v okolici šole.   
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Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 84: 
 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predloženi Koledar prireditev v letu 
2012 v občini Gornja Radgona. 

2. Komisija za prireditve določi iz koledarja prireditve, ki se bodo sofinancirale iz 
proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2012 do višine zagotovljenih sredstev na 
postavki 040322 Promocijske prireditve občine – po koledarju prireditev, konto 402099. 

 
 
ODMOR 
Ob 16.10 uri je župan odredil 15-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.25 uri. Župan je 
ugotovil, da je prisotnost članic in članov občinskega sveta ostala nespremenjena, saj je bilo na 
seji  navzočih 18 članic in članov občinskega sveta. 

 
 

K tč. 13:  Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja javnega zavoda Vrtec Manka  
      Golarja Gornja Radgona za leto 2010  
 
Obrazložitev k tej točki je podal Bojan ERLIH, predsednik Nadzornega odbora Občine Gornja 
Radgona. Povedal je, da je bilo poročilo na odborih podrobno obravnavano, zato je v 
nadaljevanju nanizal le nekaj osnovnih podatkov in poudarkov iz poročila. V celoti je prebral 
ugotovitve in zaključke nadzora. Pri tem je poudaril, da so v vrtcu med pregledom ugotovljene 
nepravilnosti, odpravili že v času izvajanja nadzora, zato so to v ugotovitvah že tudi zapisali. V 
nadaljevanju je v celoti prebral tudi priporočila in predloge nadzornega odbora. Ob koncu 
obrazložitve je povedal, da se je nadzorni odbor na ta nadzor posebej temeljito pripravil, ne z 
namenom ugotavljanja napak, ampak da se dejansko ugotovi kakšno je dejansko stanje in 
ravnanje javnega zavoda skladno s predpisi, predvsem pa tudi, da se nadzorni odbor opredeljuje 
skozi ugotovitve, priporočila in predloge. Povedal je še, da pri ugotovljenih nepravilnih 
postopkih, dajejo konkretne strokovne napotke na kakšen način postopek izpeljati oziroma na 
kakšen način pomanjkljivost odpraviti. Menijo namreč, da naloga nadzornega odbora ni samo 
nadziranje in ugotavljanje nepravilnosti, ampak predvsem, da se ugotovljene pomanjkljivosti v 
najkrajšem času odpravijo, lahko tudi že v času izvedbe nadzora, in v tem, da se bodoči postopki 
in ravnanja nadzorovane pravne osebe uskladijo s predpisi. Ob koncu obrazložitve je povedal, da 
lahko v bodočih nadzorih pričakujejo podobne pristope, torej s poudarkom na posameznih 
tematskih področjih in s konkretnim sprotnim strokovnim svetovanjem k odpravi ugotovljenih 
nepravilnosti.  
 
Dušan ZAGORC je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki glasi:  
»Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s Poročilom o izvedbi nadzora finančnega 
poslovanja javnega zavoda Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona za leto 2010 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Dušan ZAGORC je kot podpredsednik odbora podal mnenje Odbora za proračun, finance in 
premoženjske zadeve, ki glasi:  
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve se je seznanil s Poročilom o izvedbi 
nadzora finančnega poslovanja javnega zavoda Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona za leto 
2010 in ga predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
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Pohvalil je delo in obrazložitve članic nadzornega odbora Avguštine Španbauer in Danijele Sukič 
ter predsednika nadzornega odbora Bojana Erliha.  
 
Župan je povabil navzoče k razpravi.  
 
Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je izrazil začudenje, da ni velike želje za razpravo. 
Moti ga namreč nepravilnost vrtca, da na dan 31.12. ni opravil inventurnega popisa, kar vemo, da 
zakon nalaga vsem društvom in zavodom.  
 
Stanislav ROJKO, član občinskega sveta, je povedal, da so obsedeli bolj tiho zato, ker je 
predsednik med drugim v poročilu izpostavil, da so bile ugotovljene pomanjkljivosti tudi že 
odpravljene. Po njegovem mnenju je nadzorni odbor tako zelo dobro odigral svojo vlogo,  opravil 
je kontrolo, opozoril na napake in ustrezno svetoval.  Povedal je, da bi morda drug lahko bil pri 
tem veliko ostrejši in ob koncu izrazil upanje, da se takšne stari, kot je neopravljena inventura, ne 
bodo več dogajale, ker to taki instituciji, res ne pritiče.   
 
Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (17 navzočih, od tega 15 
ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 85: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo Nadzornega odbora Občine 
Gornja Radgona o izvedbi nadzora finančnega poslovanja javnega zavoda Vrtec Manka 
Golarja Gornja Radgona za leto 2010. 
 
 
K tč. 14:    Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
 
K tej točki so v gradivu bili posredovani pisni odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic 
in članov občinskega sveta iz prejšnje seje, in sicer: 
Ø odgovori na vprašanje in pobudo člana občinskega sveta, gospoda Miroslava NJIVARJA;  
Ø odgovori na tri vprašanja člana občinskega sveta, gospoda Davida ROŠKARJA; 
Ø odgovor na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Stanislava ROJKA; 
Ø odgovor na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Branka KLUNA; 
Ø odgovor na predlog člana občinskega sveta, gospoda Zvonka GREDARJA. 
 
Župan je v nadaljevanju podal ustni odgovor na vprašanje gospoda Braneta Kluna, glede 
dokumentacije Doma starejših Gornja Radgona d.o.o. in na vprašanje gospoda Stanislava Rojka 
glede javne razsvetljave.  
§ Dom starejših občanov Gornja Radgona d.o.o., ki je v 51-odstotni lasti občine, ves čas 

delovanja posluje dobro in pozitivno. Vsi, ki želijo vpogledati v dokumente doma naj se 
obrnejo na direktorja, gospoda Marjana Žulo, na sedež družbe, kjer je občinskim svetnikom 
vso gradivo na razpolago.  

§ Občina Gornja Radgona pripravlja celovito rešitev za vso območje občine Gornja Radgona, 
financirano iz prihranka projektov za renoviranje kompletnega sistema javne razsvetljave. 
Občinski svet bo dobil na mizo kompletni projekt, ki predvideva, da s prihranki v desetih letih 
financiramo obnovo celotne javne razsvetljave v občini. Z nekaterimi predstavniki podjetij s 
tega področja je že bil opravljen razgovor na občini. V času nekaj mesecev bodo podatki 
znani in takrat bo občinski svet lahko o tem odločal.   

 
Župan je ob koncu še vljudno predlagal članicam in članom občinskega sveta, kateri želijo 
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sodelovati pri kakšnem projektu, da pridejo s to željo k njemu ali k direktorju občinske uprave. 
Njihova prisotnost pri projektu in nadzor bosta še kako dobrodošla.  
  
Za besedo je zaprosil Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta in župan mu je izjemoma dovolil 
razpravljati.  
  
Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je povedal, da ga v podanem odgovoru občinske 
uprave (gospoda Veberiča) o plakatiranju, ki ga opravlja Komunala Gornja Radgona, ne zanima, 
kako je urejeno plakatiranje v občinah Radenci, Ljutomer in Ormož. Povedal je, da je način 
plakatiranja naveden v Navodilih za delo volilnih odborov, na strani 19, kjer so pod točko E 
navedeni standardi za ohranitev volišča. To točko je v nadaljevanju tudi prebral. Nato je še 
pojasnil, da je želel s pobudo, dano na prejšnji seji, odgovorne za plakatiranje opozoriti, naj se 
držijo predpisanih navodil predsednika Državne volilne komisije in ker je sam član Okrajne 
volilne komisije je tudi seznanjen s številnimi pripombami in vprašanji v tej zvezi. Odgovor je 
označil kot čuden, saj je popolnoma drugačen od tega, kar je želel v pobudi poudariti.  
 
Nato je župan zaključil to točko dnevnega reda in ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. 
Članicam in članom občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalil za prisotnost in 
sodelovanje ter ob 17.00 uri zaključil 8. redno sejo občinskega sveta. 
 
 
ZAPISALA:                                                                                        SEJO VODIL: 
Simona BUDJA, l.r. ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
                                                                                                           Anton KAMPUŠ, l.r. 


